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НОВИ САД - Председник Извршног већа Војводине Бојан Пајтић изјавио је данас да
усвајање   Статута Војводине и пратећег закона о надлежностима покрајине није само у
интересу   Војводине, већ и целе Србије.

Пајтић је на отварању међународног скупа о регионализму у хотелу "Парк" рекао да  
нема никаквог разлога да се било ко у Србији плаши аутономије Војводине и додао   да и
остатак Србије треба да се регионализује и децентрализује.

Према његовим речима, аутономија Војводине је категорија која датира још из 19.   века.

"Међутим, у Србији постоје политичке организације које не схватају шта је аутономија,  
што значи да оне у својој политичкој свести  још нису стигле ни до 19. века", казао   је
Пајтић.

Навео је да децентрализација доказано значи и шансу за бољи развој, за ефикаснију  
администрацију, за већу запосленост и за виши ниво инвестиција.

"Политика Европске уније је политика регионализма. Пред фондовима ЕУ  неће бити  
могуће конкурисати за средства без дефинисања региона", казао је Пајтић и изразио  
задовољство што је у припреми закон о регионализацији Србије.

Покрајински премијер је рекао да Србија не користи довољно чињеницу  да је Војводина 
 њена покрајина.

"Војводина је животни пример да концепт интер и мултиетничности може да
функционише   на једном релативно малом простору", навео је Пајтић. 
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